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Verslag van de bijeenkomst van het Gebruikersplatform Bentwoud 

Datum: 11 mei 2023 

Aanwezig: 19 deelnemers 

Afwezig: 14 deelnemers 

 

1. Welkom, opening en ingekomen stukken 

De secretaris opent de bijeenkomst en heet eenieder welkom. Hij excuseert zich voor het 

wat late begin van de bijeenkomst. Dorpshuis De Tas had vergeten om het scherm en de 

beamer op te stellen en daar moest dus achterheen getrokken worden. 

Verder deelt hij mee dat de voorzitter en plv. voorzitter afwezig zijn en hij vraagt de ge-

bruikers wie bereid is deze bijeenkomst voor te zitten. 

Siep Eilander deelt mee dat hij die taak op zich zal nemen. Hij heeft daar, gezien het ver-

leden, wel enige ervaring mee. 

De (tijdelijk) voorzitter verwelkomt de aanwezigen en vraagt Jessie Bragdon, de nieuwe 

boswachter publiek van Staatsbosbeheer, zich voor te stellen. 

Jessie Bragdon (SBB) zegt dat zij sinds 1 mei 2023 aangesteld is als boswachter publiek 

voor onder andere het Bentwoud. Zij is zich nu aan het inlezen en oriënteren over het 

werk en de betrokkenheid van het Gebruikersplatform Bentwoud. 

De secretaris deelt mee dat boswachter Jaap Meere vader is geworden van een zoon. Na-

mens het Gebruikersplatform zal hij aan Jaap een felicitatiekaart sturen. 

 

2. Mededelingen 

De (tijdelijk voorzitter) zegt dat het bestuur van de Vrienden van het Bentwoud en het 

bestuur van het Gebruikersplatform Bentwoud bezig zijn een Bentwoud conferentie voor 

te bereiden. De bedoeling van de conferentie is om de afstand tussen de gebruikers en 

de bij het Bentwoud betrokken bestuurders te verkleinen. In 2022 heeft er in het Bent-

woud een kennismaking plaatsgevonden met de nieuwe wethouders van de omliggende 

gemeenten. Daaruit bleek dat er bij de wethouders grote onbekendheid is met betrekking 

tot het Bentwoud. Nu de provinciale statenverkiezing heeft plaatsgevonden en de poli-

tieke verhoudingen zijn opgeschut, is het te meer van belang om de bestuurder goed te 

informeren over het Bentwoud en te zorgen dat bij het ontwikkelen van de uitvoerings-

plannen bestuurders en gebruikers samen de juiste toekomstige keuzes maken voor het 

Bentwoud. De voorbereiding vindt in samenwerking plaats met Staatsbosbeheer en de 

kar wordt op dit moment getrokken door de voorzitter van het Gebruikersplatform Bent-

woud Frank van Aken. 

Actiepunt: 23-009 

 

3. Presentatie inzake het toezicht en ervaringen met het toezicht 

De secretaris deelt mee dat agendapunt 3 komt te vervallen omdat Christel van Leeuwen 

(SBB) ziek is. 

 

4. Planning en voorbereiding toetsingskader inzake het Ontwikkelperspectief 

De (tijdelijk) voorzitter geeft het woord aan Sebastiaan Huls (SBB). 
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Sebastiaan Huls legt, aan de hand van een presentatie, uit wat de stand van zaken is 

rond het uitwerken van het ontwikkelperspectief Bentwoud. In januari 2023 lag er geen 

bestuurlijke opdracht rond het uitwerken van de uitvoeringsplannen. Op basis van alle 

ontvangen reacties zowel van de Vrienden, het Gebruikersplatform, Provincie en ge-

meenten heeft er een analyse plaatsgevonden waar de adviezen een gemeenschappelijk 

karakter hebben en over welke punten er knelpunten zijn te constateren. Dat is nodig 

omdat bij de verdere uitwerking van de uitvoeringsplannen dat aan de hand moet plaats-

vinden van waar overeenstemming over en uitspraken moeten worden gedaan over knel-

punten die zijn geconstateerd. De analyse wordt in juni 2023 afgerond en voorgelegd aan 

het bestuurlijk overleg. Dat moet leiden tot concept uitvoeringsplannen die onder andere 

met het Gebruikersplatform worden besproken. Als er met alle betrokken partijen over-

eenstemming is bereikt kan in 2024 gestart worden met de uitvoeringsplannen. In dat 

kader past ook heel goed het initiatief van de Vrienden en het Gebruikersplatform om 

een Bentwoud Conferentie te organiseren. Die zou dan begin 2024 moeten plaatsvinden. 

Uit de analyse komen een aantal belangrijke punten naar voren: 

• Er is behoefte en meerwaarde te vinden in ecologische en recreatieve verbindin-

gen tussen verschillende natuurgebieden (Gouwe Bos, Rottemeren en het Bent-

woud); 

• Er is behoefte aan het vergroten van de toegankelijkheid tot het Bentwoud; 

• Participatie wordt als een belangrijk onderdeel gezien van het verder ontwikkelen 

van het Bentwoud; 

Dat leidt tot een aantal bespreekpunten: 

- zonering 

- afbakening van evenementen 

- bescherming van het Bentwoud borgen 

- specificeren van de entrees 

Ook zijn er een aantal spanningsvelden: 

- natuur als doel 

- natuur versus recreatie 

- behouden van het rustieke karakter 

- het aantrekken van bezoekers 

- Bent Five 

Sebastiaan zegt dat een en ander vertaalt gaat worden naar een nieuwe kaart van het 

Bentwoud waarin alle opvattingen, bespreekpunten etc. opgenomen worden. En deze 

kaart wordt eerst in ambtelijke zin besproken en daarna voorgelegd aan het bestuurlijk 

overleg. En vervolgens komt het terug in de bijeenkomst van het Gebruikersplatform 

Bentwoud in september 2023. 

Actiepunt: 23-010 

 

5. Presentatie inzake project Herenboeren 

Aan de hand van een presentatie vertelt de Stichting Herenboeren Groene Hart wat hun 

project inhoudt en hoe je daaraan kunt deelnemen en welke ontwikkeling zich mogelijk 

zou kunnen voor doen in de buurt van het Bentwoud. De presentatie wordt onder de ge-

bruikers verspreid. 

 

6. Inbreng Staatsbosbeheer 

Jessie Bragdon (SBB) meldt dat er door boswachter Jaap Meere een excursie wordt voor-

bereid naar enkele percelen waar binnenkort bomen worden geblessed. Hij zal uitleg ge-

ven waarom die bomen worden geblessed en wat er op deze percelen aan nieuwe plan-

ten en bomen worden geplant en waarom. Jessie nodigt de gebruikers uit om aan die ex-

cursie deel te nemen omdat zo meer begrip ontstaat waarom een dergelijk beheer voor 

het Bentwoud noodzakelijk is. 

 

7. Inbreng Gebruikers 

De (tijdelijk) voorzitter vraagt Kees Bot een nadere toelichting te geven op zijn notitie 

met betrekking tot het niet realiseren van RCP Oost. 
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Kees Bot geeft een uitleg aan de inhoud van de notitie en laat een aantal tekeningen zien 

waarmee duidelijk wordt waarom RCP Oost niet meer noodzakelijk is dan wel dat daar-

voor goede alternatieven beschikbaar zijn. Hij vraagt Staatsbosbeheer om van de realisa-

tie van dit RCP af te zien. 

De secretaris merkt op dat in het verleden door Boukelien Bos (SBB) steeds is betoogd 

dat SBB er alles aan gedaan heeft om het RCP aan de oostkant van de nieuwe weg te 

krijgen in plaats van de plek die nu in het PIP is opgenomen. Alleen dat is nog steeds niet 

geland bij de ontwerpers van de weg en de betrokken projectleiders. Dus de kritiek moet 

zich vooral op hen richten. 

Kees Bot zegt dat er inmiddels een brief gestuurd is naar de Provincie, de betrokken ge-

meenten en Staatsbosbeheer. Onder andere uit een gesprek met de wethouder van Wad-

dinxveen bleek dat er ook daar niet langer een draagvlak is voor dit RCP. 

Sebastiaan Huls (SBB) zegt dat een en ander ook met het ontwikkelperspectief te maken 

heeft en en bij de uitwerking daarvan is aangegeven dat dit RCP ten noordwesten van de 

rotonde gesitueerd dient te worden. 

De (tijdelijk) voorzitter constateert dat de mening over dit RCP volstrekt duidelijk is en 

dat er alles aan gedaan moeten worden om ervan af te zien. 

 

8. Actiepunten 

De actiepuntenlijst wordt doorgenomen. 

 

9. Vaststellen verslag bijeenkomst 16 maart 2023 

Er zijn geen inhoudelijke of tekstuele opmerkingen. Het verslag wordt vastgesteld. 

 

10. Rondvraag 

Ton Homburg vraagt of er al gestart kan worden met het realiseren van Bentpoort? 

Donald Broekhuizen antwoordt dat de wijziging van het bestemmingsplan nog niet is af-

gerond. 

Rob van Daalhoff laat weten dat op 24 juni een concert plaatsvindt in het Bentwoud. De 

Zoetermeerse Harmonie zal dan in de driehoek optreden. 

Ton Overtoom vraagt of het bij Staatsbosbeheer en bij het dagelijks bestuur bekend is 

dat de gemeente Alphen aan den Rijn en de Provincie Zuid Holland het voornemen heb-

ben om tijdelijke woningen te realiseren in het Bentwoud tegenover de brandweerka-

zerne van Benthuizen? 

De (tijdelijk) voorzitter vraagt aan de vertegenwoordigers van de gemeente en de Pro-

vincie hoe dat zit. 

Patrick Dongelmans (Alphen a/d Rijn) zegt dat er nog niets besloten is en dat het alleen 

om verkenning van mogelijkheden gaat. Binnenkort is er een bijeenkomst voor de bewo-

ners van Benthuizen. 

De secretaris wijst erop dat het hier gaat om het Bentwoud en dat de Provincie en de ge-

meente verplicht zijn om het Gebruikersplatform Bentwoud om advies te vragen. Zonder 

dat advies kan en mag er geen besluit worden genomen. Hij stelt vast dat er opnieuw in-

breuk wordt gemaakt op wat door alle partijen steeds naar voren wordt gebracht dat het 

Bentwoud een belangrijk stuk natuur (categorie 2) is dat voor de randstad uiterst belang-

rijk is en daarom zoveel mogelijk beschermd moet worden tegen dit soort ontwikkelin-

gen. 

 

11. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de (tijdelijk) voorzitter de bijeenkomst en dankt een-

ieder voor zijn of haar inbreng. 

 

 

Zoetermeer, 19 mei 2023. 
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